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De Lijn Gent  -  Onderzoek naar HOV-voertuigen voor tramlijn 7

Uit de antwoorden op mijn schriftelijke vragen nr. 407 van 14 december 2016 en nr. 785 
van 15 februari 2017 over tramlijn 7 in Gent, bleek dat het nog wachten was op de 
resultaten van een onderzoek uitgevoerd door THV Arcadis omtrent het te gebruiken 
HOV-voertuig (tram of trambus) op die lijn. 

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 785 gaf de minister aan dat het onderzoek 
nog niet is afgerond, hoewel dit normaal gepland stond voor begin 2018. Tijdens de 
bespreking van de beleidsbrief 2018-2019 stelde de minister dat “de knoop voor tramlijn 
7 in Gent wordt doorgehakt op basis van de vergelijkende studie en de kosten-
batenanalyse”. Naar men mij meldt, werd deze studie in het najaar van 2017, op vraag 
van De Lijn, opgeschort tot september 2018.

Is de minister reeds in het bezit van het onderzoek (multicriteria-analyse) door THV 
Arcadis - Omgeving omtrent de te gebruiken HOV-voertuigen? 

Zo ja, kan de minister het als bijlage toevoegen? 

Zo neen, kan de minister de informatie over het opschorten van de studie bevestigen? 
Wat was de reden? Wanneer verwacht de minister de oplevering voor deze studie? Kan 
de minister garanderen dat de keuze voor een tram of trambus voor lijn 7 nog tijdens 
deze legislatuur zal worden gemaakt?
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Voor het antwoord op de gestelde vraag kan verwezen worden naar het antwoord op de 
gelijkaardige parlementaire, schriftelijke vraag 352 van 4 januari 2019.


